

やかんがっきゅう まな
夜間学級で学びませんか？

Join Us for Our Night Course!
欢迎来夜间课程班学习！

ちゅうがっこう そつぎょう かた ふとうこう じじょう ちゅうがっこう
中学校を卒業できなかった方や、不登校などのさまざまな事情により中学校で
じゅうぶん まな かた はちおうじしりつだいちゅうがっこう やかんがっきゅう かいせつ
十分に学べなかった方のために、八王子市立第五中学校で夜間学級を開設してい
ます。にゅうきゅうたいしょうしゃ とないざいじゅう ざいきん さいいじょう かた
入級対象者は都内在住または在勤で、15歳以上の方です。
にゅうきゅうきぼう かた そうだん
入級希望の方はご相談ください。

The night course program is available at Hachioji Municipal Dai-go Junior High School for those who haven't completed junior high school education due to absenteeism or various other reasons. This program is open for persons who aged 15 years or older and work or live in Tokyo. Please feel free to contact us if you are interested.

针对未能初中毕业或由于如不登校等各种原因未能在中学充分学习的人，在八王子市立第五中学开设了夜间课程班。入学者须在东京都内居住或工作，年龄在15岁以上。如有意愿入学，请联系我们。

【問い合わせ先 Inquiries 咨询】

はちおうじしりつだいちゅうがっこう やかんがっきゅう
八王子市立第五中学校（夜間学級）

Hachioji Municipal Dai-go Junior High School (Night course)

八王子市立第五中学（夜间课程班）

でんわばんごう Phone 電話 042-642-1635

はちおうじしきょういくいいんかい がっこうきょういくぶ きょういくしえんか
八王子市教育委員会 学校教育部 教育支援課

Hachioji City Board of Education

School Education Division, Educational Support Section

八王子市教育委員会 学校教育部 教育支援課

でんわばんごう Phone 電話 042-620-7339



じかんわり
時間割 Class Schedule 课程表】

がっかつ 学活 (Homeroom 班级活动)	17:35	～	17:40
じかんめ 1時間目 (Class I 第一节课)	17:40	～	18:20
しょくじ 食事 (Dinner Break 用餐)	18:20	～	18:50
じかんめ 2時間目 (Class II 第二节课)	18:50	～	19:30
じかんめ 3時間目 (Class III 第三节课)	19:35	～	20:15
じかんめ 4時間目 (Class IV 第四节课)	20:20	～	21:00

こくご、しゃかい、すうがく、りか、おんがく、

びじゅつ、ほけんたいいく、ぎじゅつ、かていか、えいご

の勉強をします。

The course teaches Japanese Language, Social Studies, Mathematics, Science, Music, Art, Health Physical Education, Technology and Home Economics and English.

学习科目为国语、社会、数学、科学、音乐、美术、保健体育、技术/家庭科、英语。

ひるまのちゅうがっこうと同じように勉強をしたり、ぎょうじにもまんなかします。いろいろなくにやねんれいの人があつています。

The night course not only teaches subjects but its curriculum includes events just like daytime junior high school. Individuals of various nationalities and age groups are learning with us.

与白天的中学同样，除了上课以外，也参加活动。不同国籍和年龄段的人在这里一起学习。

はちおうじしりつだいがちゅうがっこうあんないず

【八王子市立第五中学校案内図 Location Map of Hachioji Municipal

Dai-go Junior High School 八王子市第五中学位置图】

